
Zápis č. 1  
ze zasedání Vědecké rady Ekonomicko-správní fakulty MU v Brně  

ze dne 4. 4. 2005 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Program:  

1. Informace o přípravě dlouhodobého záměru ESF MU v Brně 
2. Návrh na prodloužení doby platnosti akreditace studijních programů 

prezenčního navazujícího magisterského studia 
3. Návrh na prodloužení doby platnosti akreditace doktorského studijního 

programu 
4. Složení komisí pro státní závěrečné zkoušky v magisterských a bakalářských 

studijních programech 
5. Doplnění komise pro státní závěrečné zkoušky pro obor Veřejná správa 

(Administration publique) 
6. Informace o ukončeném výzkumném záměru 
7. Různé 

 
Ad 1) 
V úvodu pan děkan doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. přivítal přítomné členy Vědecké rady na 
prvním zasedání a představil nové členy. 
V další části podal informaci o připravovaném dlouhodobém záměru Ekonomicko-správní 
fakulty na roky 2006 – 2011 v návaznosti na dlouhodobý záměr Masarykovy univerzity. 
V květnu by měl být tento záměr dokončen a připraven k připomínkám. 
 
Ad 2) 
Členové Vědecké rady obdrželi písemný materiál návrhu na prodloužení akreditace studijních 
programů prezenčního navazujícího magisterského studia. Pan proděkan doc. Ing. Jaroslav 
Rektořík, CSc.  tento podklad k žádosti o akreditaci uvedl.  V diskusi zazněly  dotazy a  
připomínky, které budou zapracovány do žádosti.  
 
Usnesení: 
Vědecká rada doporučila děkanovi žádost předložit  k projednání akreditační komisi vlády 
s tím, že připomínky, které odezněly v diskusi budou do definitivní verze zapracovány.  
 
Přítomní členové Vědecké rady hlasováním schválili usnesení jednomyslně.  
 
Ad 3)  
Členové Vědecké rady obdrželi písemný materiál návrhu na prodloužení akreditace 
doktorského studijního programu, oboru veřejná ekonomie. Pan proděkan RNDr. Jaroslav 
Maryáš, CSc.  tento podklad k žádosti o akreditaci uvedl.  V diskusi zazněly  dotazy, na které 
odpověděl garant oboru doktorského studia v oboru veřejná ekonomie doc. JUDr. Ivan Malý, 
CSc.  
 
Usnesení: 
Vědecká rada doporučila děkanovi žádost předložit  k projednání akreditační komisi vlády.  
 
Přítomní členové Vědecké rady hlasováním schválili usnesení jednomyslně.  



Ad 4 a 5) 
a) Vědecké radě byl předložen písemný návrh na: 

• složení komisí pro státní závěrečné zkoušky v magisterských a bakalářských studijních 
programech na akademický rok 2004/2005.   
Z připomínek vyplnulo, že z tohoto materiálu bude vyjmuta komise ve studijním 
programu Matematika (mezifakultní studium), které nepodléhá schválení Vědeckou 
radou ESF MU v Brně. 

 
• doplnění komise pro státní závěrečné zkoušky pro obor Veřejná správa (Administration 

publique) 
 
Přítomní členové  Vědecké rady hlasováním schválili předložené návrhy. Jeden člen se zdržel 
hlasování. 
 
 
Ad 6) 
Pan doc. RNDr. Milan Viturka, CSc. podal informaci o úspěšném zakončení výzkumného 
záměru „Faktory efektivnosti rozvoje regionů ČR“ , který  byl řešen na fakultě v letech 1999-
2004. 
 
 Ad 7) Různé 
• Pan proděkan doc. Ing. Jaroslav Rektořík informoval  o počtu podaných přihlášek na 

akademický rok 2005/2006 na naši fakultu. Celkem bylo přijato 7 896 přihlášek. 
• Členové Vědecké rady obdrželi písemný materiál návrhu žádosti o  akreditaci habilitačního 

řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru Podniková ekonomika a management.  Pan 
prof. Ing. J. Lanča, CSc.  tento podklad k žádosti o akreditaci uvedl.  V diskusi zazněly  
dotazy, na které odpověděl garant oboru doktorského studia a vedoucí katedry 
podnikového hospodářství.  

 
Usnesení: 
Vědecká rada doporučila děkanovi žádost předložit  k projednání akreditační komisi vlády. 
 
Přítomní členové Vědecké rady hlasováním schválili usnesení jednomyslně.  
 
• Vědecké radě byl předložen návrh na doplnění: 

- školitele v doktorském studijním programu Ekonomika a management – oboru    
   podniková ekonomika a management o: 
     Ing. Martina Svobodu, Ph.D. – ESF MU v Brně 
      
Návrh byl Vědeckou radou jednomyslně schválen. 
 

 
 

 
 
 
 
 



 
Viděl: doc. Malý 
Zapsala: Radová V. 


